

**Styrelsemöte ÖDET Programförening
2023-10-19**



1 Närvaro

1.1 Närvarande

Erik Knutsson, Daniel Bleckert, Felix Gustafsson, Dante Wengeler, Linus Frisk, Ruben Croall, Filip Göransson, Mattias Rademaekers, Matteus Sangeri

1.2 Anmäld frånvaro

Soren Smink

1.3 Frånvaro

Theo Johnsson, Jonathan Rendel, William Balte

1.4 Adjungeringar

Aleksandar Botic, Petter Bratland, Eric Stenberg, Albin Sturesson, Ludvig Sanell, Kalle Andersson, Axel Ahlman, Edward Jensen, Lucas Brunnegård

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:13

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Mattias Rademaekers

2.4 Val av justeringsperson:

Filip Göransson

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna:

Nej

2.6 Inkomna skrivelser:

Studentlivsmöte 30 oktober - kan SAOS gå: *Ja*

Skuggning gymnasieelev - har vidarebefordrats till IOM, har något mer gjorts: *Nej, ska kontakta eleven och Ruben kanske kan ställa upp*

2st kontaktformulär ang. Bleckert: *Då dessa endast är avsedda att läsas av Daniels ögon, gör vi inget med det.*

2.7 Uppföljning: skrivelser

Bankens dokument: *Ingen återkoppling, men Soren har fått brev. Antas vara löst.*

Skol-mail (kåren & IT-avdelningen): *IT-avdelningen har efter lång fördröjning bollat tillbaka ärendet till Kåren. Soren ska ha ett möte med Kåren, på deras begäran, angående detta. Det förväntas lösas då.*

2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 13 925.36 Kr

Phestkonto: 3154.07 Kr

Placeringskonto: 12000 Kr

Mekis-konto: 1996.36 kr

2.8.2 Phestorgan

Sjödets-märken - Alla är inte utdelade: *Vet vilka som inte fått*

Beerpongturnering med Info 1a december | Felix: *Kanske behöver arbetare*

ÖDET-fredag med överlämning 6e oktober - Lyckat?: *Ja*

MÖS i planering - 24 november

Möte med FAME - event nästa vecka fredag 27 oktober - *FAME löser Buttericks rabatt*

Bordershop-buss | Ludvig: *Ett alternativ på 23 000kr med 47 platser blir cirka 500kr och 75kg per person, gör en intressekoll först och 20 års gräns, Soren får kolla kontrakt.*

2.8.3 Mekis

Soren ordnar Dokumentation inkl. elschema efter årsmötet *Påbörjat*

Soren ordnar tackdokument till Dexter *Ej påbörjat*

Mekismärke - senaste förslaget har återigen tagits upp: *Wilma har påbörjat design*

2.8.4 IOM

ÖDET-LAN - Lyckat?: *Inte riktigt men inom förväntningar, framtida bokningar kanske ska ske på annan tid*

ÖDET-wiki på hemsidan - *Daniel expanderar hemsidan*

Döp om ÖDET-facebookgruppen till ÖDET-alumner? - *William löser*

Facebook-sidan (inte alumgruppen!) ska raderas - *William löser*

2.8.5 KON

Företagsevent som Mito tipsade om - *Filip inväntar uppdateringar*

Event HMS - William ska kontakta HMS igen - *inget svar ännu*

William har kontaktat Getinge - *Fått kontakt med gammal student*

Redsense Medical har också kontaktats - *William har inte fått svar, ska försöka igen*

Kontakta Swedlock & Phoniro, båda tillverkare av digitala lås med Halmstadkontor - *William ska kontakta Linda på Phoniro, Filip ska ha personligt möte under ITE-mässan - då Katrin har svarat William och Swedlock har inte kontaktats ännu*

Studiebesök Mildef 9/11 - *Filip är ansvarig på plats, eventuellt följer Ruben och Lucas med. Totalt 35 platser i deras buss och Mildef bjuder på kvällsmat - Inväntar sista bekräftningar*

Samarbete med kommunens näringslivsansvariga och Area Academy för lunchföreläsningar - *Datum är satt till 13/11*

2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Skåpslista, saknar 2st - Soren har nått båda, ena har ghostat oss. Status på andra:

Behöver printas nya pantpåsefästen i D4, har någon CAD-filerna till detta? - Jonathan återkommer, status?:

2.9 Övriga ärenden

Representanter från valberedningen och Aleksandar har haft möte med en KON-kandidat. Ifall denne anses vara lämplig och godtar nomineringen ska styrelsen nu besluta huruvida individen ifråga tillträder nästa verksamhetsårs styrelse som KON: Lucas Brunnegård

William har anmält sitt intresse för att fylla andra KON-posten som änsålänge är ofylld. Styrelsen beslutar här ifall William tillträder nästa verksamhetsårs styrelse som KON: *Ja*

William Balte och Lucas Brunnegård har blivit invalda som KON av styrelsen.

2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Första och andra året var planerade att vara färdiga nu. - *Klart men pågående när fler tentor läggs till*
Någon behöver ta över projektet. Någon frivillig/intresserad?: *Filip Göransson tar över*

2.9.2 Beställning styrelsetröjor

Föreningen sponsrar med 100kr vardera. Man kan välja mellan att ha med styrelseår och att inte ha det (är man intresserad av att sitta kvar ett år till kan man återanvända tröjan om man inte har årtal på). Tshirt kostar 140, hoodie utan zip kostar 360, hoodie med zip kostar 400. Skicka beställningen till Soren på discord.

2.9.3 Workshops:

2.10 Nästa möte:

2 veckor

2.11 Nästa workshop:

2.12 Mötet avslutas:

12:46

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Filip Göransson och mötesordförande Mattias Rademaekers godkänner protokollet:

22:43:01 2023-10-29